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حذف زودهنگام پینگ پنگ باز ایران از مسابقات چک
پینگ پنگ باز ایران در نخس�تین رقابت خود در مسابقات چک شکست خورد و 

کنار رفت.
به گزارش ایسنا، امیر حسین هدایی  نماینده پینگ پنگ ایران در مسابقات چک به رقابت 

پرداخت که حذف زودهنگامی را از این رقابتها داشت.
امیر حس��ین هدایی در مصاف با باس��تین رمبرت از فرانس��ه ۴ بر۱ شکست خورد و حذف 

شد.

قطر میزبان دیدار تراکتور با النصر شد
جدال تراکتورسازی با النصر عربستان به میزبانی قطر برگزار خواهد شد.

به گزارش از الکاس، طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا جدال النصر عربستان با تراکتور 
سازی ایران در زمین بی طرف برگزار خواهد شد.

کش��ور قطر به عنوان میزبان این بازی انتخاب ش��د و به این ترتیب یک بار دیگر بازی های 
تیم های ایرانی و عربستانی به میزبانی قطر برگزار خواهد شد.

زرینچه بدون هماهنگی با باشگاه استقلال کناره گیری کرد
سرپرست جدید تیم فوتبال استقلال بدون هماهنگی با این باشگاه از سمت خود 

کناره گیری کرد.
به گزارش ایس��نا، جواد زرینچه با حکم مدیرعامل استقلال، به عنوان سرپرست جدید این 
تیم منصوب ش��د اما چندی بعد زرینچه اعلام کرد تمایلی برای حضور در این سمت ندارد و 

تاکید کرد از سرپرستی این تیم کناره گیری کرده است.
این مس��اله در حالی رخ داده اس��ت که زرینچه هیچ اطلاعی به باش��گاه اس��تقلال درباره 

استعفای خود نداده است و همچنان باشگاه او را به عنوان سرپرست تیم قلمداد می کند.

رقابتهای قهرمانی جهان دوومیدانی ناشنوایان - لهستان

صعود دوندگان ناشنوای ایران به نیمه نهایی ۱۰۰ متر 
مسابقات جهانی

در پایان اولین روز مس�ابقات دوومیدانی قهرمانی ناشنوایان جهان که در لهستان 
در ح�ال برگزاری اس�ت، دو دونده ناش�نوای ایران در ماده ۱۰۰ مت�ر به مرحله نیمه 

نهایی راه یافتند.
به گزارش ایس��نا، در اولین روز از چهارمین دوره مس��ابقات جهانی دوومیدانی ناش��نوایان 
در لهس��تان، دوندگان سرعتی ناشنوای کشورمان هاش��م یادگاری و طارق عبیات در مرحله 
مقدماتی  ماده ۱۰۰ متر به رقابت با دیگر ورزشکاران پرداختند و هر دو به نیمه نهایی صعود 

کردند. در مرحله مقدماتی هاشم یادگاری نفر اول گروه اول شد و طارق عبیات دوم شد.

محبی رسما از سپاهان خداحافظی کرد
مهاج�م س�پاهان از این تیم خداحافظی ک�رد و به زودی با تی�م پرتغالی قرارداد 

می بندد.
به گزارش ایس��نا، هافبک سپاهان که دو فصل در این تیم توپ زده است و سابقه پوشیدن 
پیراهن تیم ملی را نیز در کارنامه خود دارد، با انتش��ار پیامی از س��پاهان و هواداران این تیم 
خداحافظی کرد. او در این متن نوش��ت قدردان مدیریت و مجموعه س��پاهان خواهد بود و در 

مدت حضور در سپاهان هدفی جز سربلندی تیمش نداشته است.
این مهاجم بوش��هری که اخباری مبنی بر قطعی ش��دن حضورش در سانتاکلارا پرتغال به 
گوش می رس��ید، اکنون در این کش��ور حضور دارد و طبق توافق س��پاهانی ها با سانتاکلارا به 

زودی با این باشگاه پرتغالی قرارداد می بندد.

زمان دوری ایکاردی از میادین مشخص شد
طبق اعلام باش�گاه پاری س�ن ژرمن مهاجم آرژانتینی این تیم سه تا چهار هفته 

نمی تواند تیم را همراهی کند.
به گزارش ایسنا، مائورو ایکاردی در دیدار اخیر پاری سن ژرمن مصدوم شد.

باشگاه پاریسی زمان دوری این بازیکن از میادین را اعلام کرد.
طبق اعلام باش��گاه پاری س��ن ژرمن این بازیکن س��ه تا چهار هفته نم��ی تواند تیمش را 
همراهی کند. البته از بازی بعدی مسی و نیمار می توانند برای پاری سن ژرمن به میدان روند 

تا غیبت ایکاردی احساس نشود.

س�رمربی تیم ملی والیب�ال نوجوانان گفت: 
ب�ه بازیکنان�م ی�اد داده ام هیچ تیم�ی را در 
مس�ابقات جهانی دس�ت کم نگیرن�د و برای 

قهرمانی بجنگند.
مسعود آرمات سرمربی تیم ملی والیبال نوجوانان 
در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان، در خصوص 
آخرین وضعیت این تیم برای حضور در مس��ابقات 
نوجوانان جهان که به میزبانی ایران برگزار می شود، 
اظهار داش��ت: خدا را ش��کر ش��رایط خوبی داریم، 
بازیکن��ان ب��ه ۸۰ درصد آمادگی رس��یده اند و ۲۰ 
درصد دیگر هم با قرار گرفتن در کوران مس��ابقات 
به دس��ت می آید و در بهترین شرایط آمادگی قرار 
می گیری��م. بازی ه��ای تدارکاتی خوبی داش��تیم و 
توانس��تیم به ترکی��ب اصلی برس��یم و بازیکنان را 
از نظ��ر روح��ی و روانی آماده حضور در مس��ابقات 
جهانی کنیم. سرمربی تیم ملی والیبال نوجوانان در 
خصوص بازی های تدارکاتی قبل از شروع مسابقات 
بازی های نوجوانان جهان گفت: بازی های تدارکاتی 
صرفا جنبه آماده س��ازی دارند و نمی شود با استناد 
ب��ه این ب��ازی ها در م��ورد حریفان نظ��ر داد، چرا 
که هر تیمی ش��گرد خ��ود را دارد و از همه مهم تر 
نفرات اصلی تیم ها مشخص نیستند. مانند تیم ملی 
والیب��ال نوجوانان ایران که من ت��ا لحظه های آخر 
ترکی��ب اصلی را اعلام نکردم، س��ایر کش��ور ها هم 
همین کار را کردند. تیم های حرفه ای دست خود را 
زود رو نمی کنند. ایتالیا، روس��یه و لهستان مدعیان 
اصلی قهرمانی هس��تند. تیم ملی والیبال نوجوانان 

هند هم که اکنون با ما همگروه شده، بسیار خوب و 
قدرتمند است و به بازیکنانم یاد داده ام هیچ تیمی 
را دس��ت ک��م نگیرند و در هر بازی ب��رای پیروزی 
بجنگند. ما برای هر بازی برنامه داریم و قدم به قدم 
پیش خواهیم رفت. امیدوارم بتوانیم مزد زحمات ۸ 

ماهه خودمان را بگیریم.
قول قهرمانی و س��کو نمی ده��م، اما تمام تلاش 

خود را برای موفقیت می کنیم
آرم��ات با اش��اره به نداش��تن باز ه��ای تدارکاتی 

مناس��ب بیان کرد: نمی توانم قول قهرمانی یا سکو 
بدهم، اما این قول را می دهم که هم کادر فنی و هم 
بازیکنان تمام تلاش خود را بکنند تا بهترین نتیجه 
را بگیریم. قهرمانی برای تیم ملی والیبال نوجوانان 
ایران دور از دس��ترس نیس��ت و ما هم مانند سایر 
تیم ها برای کس��ب عنوان قهرمانی خواهیم جنگید 
تا پرچم خ��وش رنگ ایران را به اهت��زاز در آوریم. 
بازیکنانم در هیچ مس��ابقه ای ش��رکت نکردند و از 
مسابقات دور بودند. از همه مهم تر شاگردانم تجربه 

حضور در مس��ابقات آس��یایی و جهان��ی را ندارند. 
اکث��ر تیم های حاضر در مس��ابقات نوجوانان جهان 
مسابقات برون مرزی و مختلفی را تجربه کرده اند. 
به جرأت می توان بگویم تنها تیمی هس��تیم که در 
هیچ تورنمنتی شرکت نکرده ایم و در طول تمرینات 
س��عی کردیم ذهن همه بازیکنان را برای حضور در 

مسابقات جهانی آماده کنیم.
غیبت تماشاگران در سالن به ضرر ما است

س��رمربی تیم ملی والیبال نوجوانان در خصوص 
میزبانی ای��ران در این دوره از رقابت های نوجوانان 
جهان عنوان کرد: هرچند میزبانی برای ایران است، 
اما میزبانی که نتواند از پتانس��یل حضور تماش��اگر 
اس��تفاده کن��د چ��ه امتی��ازی دارد؟! بازیکنانم به 
کش��ور دیگری هم می رفتند فرقی نمی کرد، غیبت 
تماشاگران به ضرر ما اس��ت، چرا که مردم والیبال 
دوست کش��ورمان همیشه با تشویق های خود ما را 

همراهی می کردند.
او در بخ��ش دیگری از صحب��ت های خود درباره 
ش��رایط تمرینی بازیکنانش گفت: تمرین در سالن 
مس��ابقات و ش��رایط آب و هوایی مح��ل برگزاری 
مس��ابقات مهم اس��ت که با همکاری فدراس��یون 
توانس��تیم این کار را انجام دهیم. من از همه مردم 
ای��ران می خواهم با دعای خیرش��ان ما را همراهی 

کنند تا بهترین نتیجه را بگیریم.
او خاطر نشان کرد: امیدوارم با قهرمانی در رقابت 
های جهانی جواب تمام زحمات و اعتماد مسئولان 
فدراسیون را بدهیم و دل مردم ایران را شاد کنیم.

عملک�رد مناس�ب جوان�ان بوکس ای�ران در مس�ابقات 
قهرمانی رده های س�نی آس�یا با قطعی ش�دن چهار مدال 

دیگر، ادامه یافت.
ب��ه گزارش ایرنا؛ پیکارهای بوکس رده های س��نی آس��یا از روز 
جمعه در ش��هر دبی امارات آغاز شده اس��ت و تا هشتم شهریور 

ماه ادامه دارد.
۱۵ بوکس��ور نوجوان و جوان ایران با هدایت رضا مهدی پور در 

مسابقات فوق حاضر شده اند.
در چهارمی��ن روز ای��ن رقابت ها ۶ بوکس��ور ج��وان ایران روی 
رینگ رفتند که چهار نماینده کشورمان )علی اصغر افشاری، پوریا 
سعیدی اصل، محمد پارسی و ابوالفضل فریدی( به برتری رسیده 

و ضمن راهیابی به نیمه نهایی، مدال برنز خود را قطعی کردند.
در وزن ۵۴ کیلوگرم، علی اصغر افشاری با سونباح از نپال دیدار 
ک��رد و در مدت ۴۵ ثانیه با هوک های س��نگین خود، رقیب را از 

پای درآورد و مدال برنز خود را قطعی کرد.
در وزن ۵۷ کیلوگرم، پوریا سعیدی اصل باید به مصاف نواف علی  

از ام��ارات می رفت که نماینده میزبان انص��راف داد تا پوریا جواز 
حضور در نیمه نهایی را کسب کرده و مدالش را مسجل کند.

در وزن ۶۰ کیلوگ��رم، محمد پارس��ی در دومی��ن مبارزه خود 
مقابل زین العابدین از سوریه ایستاد و با ارائه مبارزه ای هوشمندانه 

در س��ه راند متوالی به برتری دس��ت یافت و به نیمه نهایی رسید 
تا مدالش قطعی ش��ود. پارس��ی پیش از این، حریف��ی از نپال را 

شکست داده بود.
در وزن ۶۳.۵  کیلوگرم، ابوالفضل فریدی با حیدر از س��وریه رو 
به رو ش��د و با پیروزی رینگ را ترک کرد تا او هم به نیمه نهایی 

رسیده و مدال خود را قطعی کند.
در وزن ۶۷ کیلوگرم، آرمین رستمی  با سولجینوف از ازبکستان 
مبارزه کرد و در حالیکه راند نخس��ت را برنده ش��د در ۲ راندی 
بعدی با بی تجربگی و دریافت دو اخطار، نتیجه را از دس��ت داد و 

از دور مسابقات کنار رفت.
در وزن ۷۱ کیلوگرم، س��یدعلی هاش��می نس��ب با آرمانولی  از 
قزاقس��تان مصاف داد و شکس��ت خ��ورد تا به کار خ��ود در این 

پیکارها پایان دهد.
پیش از نیز، علیرضا براتعلی پور در رده نوجوانان؛ عیسی فردین 
و مه��دی جش��نانی در جوان��ان، مدال برنز خ��ود را قطعی کرده 

بودند.

قهرمانی آسیا؛ درخشش جوانان بوکس ایران با قطعی شدن چهار مدال دیگر

مدیرعامل باش�گاه تراکتور درباره مس�ائل مختلف و مشکلات 
مالی این باشگاه توضیحاتی را بیان کرد.

به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، به نقل از رسانه رسمی باشگاه تراکتور، 
جمشید نظمی مدیرعامل باشگاه تراکتور درباره آخرین وضعیت پنجره نقل 
و انتقالات و دغدغه هواداران این تیم اظهار کرد: با توجه به این مس��ائل، در 
تعطیلات اخیر به همراه سرمربی تیم به ترکیه سفر کردیم تا دیداری با زنوزی 
داش��ته باشیم تا برای حل این مس��ائل به نحو مطلوب، برنامه ریزی کنیم. 
جلسات فشرده ای برگزار کردیم. درمورد مسائل فنی، بدهی ها، جذب بازیکن 
و باز کردن پنجره نقل و انتقالات؛ صحبت هایی انجام و تصمیمات خوبی اتخاذ 
شد. او افزود: در این راستا، پس از پایان جلسات در ترکیه، من به طور مستقیم 
به تهران رفته و روز گذش��ته جلسه ای با رئیس فدراسیون فوتبال داشتم. ۲ 
جلسه مفید در فدراسیون فوتبال برگزار کردیم و به احتمال زیاد تا ۱۰ روز 
آینده پنجره نقل و انتقالات خود را باز خواهیم کرد تا برای جذب بازیکن و 

افراد مورد نیاز کادر فنی دست مان باز باشد.
با  ۲ شاکی تراکتور مذاکره می کنیم 

مدیرعامل باش��گاه تراکتور اظهار کرد: از روز گذش��ته با یک س��ری از 
بازیکن��ان مذاکرات��ی را آغاز کرده ایم و این رون��د ادامه دارد تا پس از باز 
شدن پنجره، قرارداد آن ها را ثبت کنیم. این موضوع هم دغدغه هواداران 
و هم دغدغه ما اس��ت. هواداران دغدغه های خود را به شیوه های مختلف 
مطرح می کردند و ما هم پیگیر حل این مسائل هستیم. خوشبختانه روند 
رو به بهبود و حل مش��کلات آغاز ش��ده و پس از مذاکراتی که با زنوزی 
داش��تیم، کار عمل��ی خود را آغاز کردیم. چند س��اعت پیش هم از دفتر 
زنوزی با ۲ نفری که به خاطر شکایت آن ها پنجره نقل و انتقالات تراکتور 
بسته شده، تماس گرفتند و از آن ها برای حضور و توافق دعوت کرده اند. 
او خاطر نشان کرد: با بسته شدن این ۲ پرونده، پنجره نقل و انتقالات ما 
باز می شود و می توانیم نسبت به تکمیل تیم اقدام کنیم. با توجه به تحقق 

این امر، مش��کلات موجود هم حل می ش��ود، اما هواداران چند روز صبر 
کنند. ما در حال انجام یک س��ری از کار ها هس��تیم، اما نمی توانیم همه 
آن ها را به صورت عمومی اعلام کنیم.   کمالوند نام یک سری از بازیکنان 

را در اختیار باشگاه گذاشته و با آن ها وارد مذاکره شده ایم.
لیگ برتر فوتبال مهمترین رقابت برای تراکتور محسوب می شود 

زنوزی بیان کرد: ش��اید این بازیکن��ان به دلیل اینکه دیر به تیم اضافه 
می ش��وند، در دیدار مقابل النصر عربستان چندان در تیم جا نیفتند، اما 
افق دید ما، لیگ بیس��ت و یکم است. لیگ برترفوتبال ، مهم ترین رقابت 
برای تراکتور به حساب می آید و نتایج آن در طول یک فصل روی کار ما 
تاثیرگذار خواهد بود. امیدواریم همان طور که قول داده بودیم، با یک تیم 

قدرتمند وارد مسابقات شویم و این اتفاق هم خواهد افتاد.
قرارداد مربی دروازه بانان را ۳ فصل تمدید کردیم 

نظمی درباره تمدید قرارداد مربی دروازه بانان گفت: در روز های گذشته 
ب��ا تعدادی از بازیکنان��ی که قرارداد آن ها به پایان رس��یده، وارد مذاکره 
ش��ده ایم. سرمربی تیم هم بر این عقیده است که این بازیکنان می توانند 
به تراکتور کمک کنند. اگر با این بازیکنان به توافق برسیم، قرارداد آن ها 

را تمدید خواهیم کرد، اما اگر این اتفاق هم نیفتد، در این پست بازیکنان 
دیگری جذب می شوند. همچنین قرارداد آلین دینکا هم به پایان رسیده، 
ام��ا با توجه به رضایتی که از عملکرد این مربی وجود داش��ت، با او وارد 
مذاکره شدیم و جلسات فشرده ۲  طرفه برگزار کردیم. آلین دینکا، جزو 
مرب��ی دروازه بانانی بوده ک��ه همانند او کم به فوتبال ایران آمده اس��ت. 
باشگاه های دیگر نیز به دنبال این مربی بودند، اما ما با او به توافق نهایی 
رس��یده ایم و قرارداد او را به مدت ۳ فصل دیگر تمدید کردیم. ان شاءالله 
با کمک آلین، علاوه بر افزایش توانمندی های محمدرضا اخباری، بتوانیم 

دروازه بانان جوان خوبی را هم به فوتبال ایران معرفی کنیم.
بدهی  ها از زمان حضور زنوزی به وجود نیامده است 

مدیرعامل باش��گاه تراکت��ور درباره آخرین وضعی��ت بدهی ها و دعوت 
از مجموعه های اقتصادی اس��تان ب��رای حامی تراکتور گف��ت: از جمله 
بحث هایی که با  زنوزی در ترکیه داش��تیم و روی آن صحبت های زیادی 
انجام دادیم، بحث بدهی های باش��گاه بود. ما هم باید بدهی ها را پرداخت 
و ه��م هزینه های فصل آین��ده را تامین کنیم. برخی ه��ا تصور می کنند 
بدهی ه��ا از زمان حضور  زنوزی به وجود آمده، اما این بدهی ها از س��ال 
۱۳۹۰ انباشته و اکنون به یک مبلغ کلان تبدیل شده است. ما مجبور به 
پرداخت این بدهی ها هس��تیم و طبق صحبت هایی که با زنوزی داشتیم، 
ب��رای پرداخت آن ها به مرور زم��ان برنامه ریزی کردی��م. در فصل های 
گذش��ته تمامی هزینه های باشگاه برعهده مالک باشگاه بوده و ادامه این 

روند برای فصل آینده، روند مطلوبی محسوب نمی شود.
تیم های دولتی دغدغه بخش خصوصی هستند 

او ادامه داد: در این راس��تا، ما به دنبال حامی مالی  هستیم تا از خارج 
مجموعه  زنوزی به تراکتور پول تزریق شود. در این زمینه مذاکراتی انجام 
ش��ده و امروز هم جلس��ه ای در فرمانداری تبریز با حضور اعضای شورای 

عالی ورزش و فرماندار داشتیم و صحبت هایی انجام شد. 

نظمی: پنجره نقل و انتقالاتی تراکتور ۱۰ روز دیگر باز می شود

آرمات: قول قهرمانی و سکو نمی دهم
مسابقات والیبال نوجوانان جهان - تهران؛

اسدی - پرسپولیس؛ نزدیک تر از همیشهحسینی: نمی خواستم از استقلال جدا شوم
دروازه بان تیم فوتبال اس�تقلال می گوید قصد نداشته از 

این تیم جدا شود.
به گزارش ایسنا، سید حسین حسینی پس از تمدید قراردادش 
با اس��تقلال اظهار کرد: خوش��حالم که ق��راردادم را تمدید کردم 
اینجا خانه من است. این پیراهن را به سادگی به دست نیاوردم و 
برای��ش جنگیدم، صبر کردم، تلاش کردم و پای همه چیز ماندم. 
دوست نداشتم این پیراهن را از دست بدهم. دیشب یک سوتفاهم 
و دلخوری رخ داد و من به جمع بندی رس��یدم که ش��اید امکان 
همکاری با باش��گاه  وجود نداش��ته باشد. پس��ت اینستاگرامی را 
منتش��ر کردم و بعد آقای فرزاد مجیدی با من تماس گرفتند و گفتند اگر می ش��ود به خاطر من پست را پاک 
کن. امروز منتظر باشگاه استقلال بودم. خودم به باشگاه آمدم و چهار ساعت پشت در منتظر بودم که قراردادم 

تمدید بشود چون دوست نداشتم جدا بشوم.
وی افزود: من بازیکن آزاد بودم و پیش��نهاداتی بود و جا دارد از باش��گاه سپاهان و آقای نویدکیا تشکر کنم 
که با من تماس گرفته بودند. خوشحالم در استقلال ماندگار شدم و فرهاد مجیدی تلاش زیادی انجام دادند 

تا قرارداد من تمدید شود.
 او همچنین گفت: پنج روز قبل با آقای مجیدی توافق کردم و گوش��ی خودم را خاموش نکردم اما دو روز 
قبل در قراردادم آن چیزهایی که توافق کردیم نبود و من هم به خاطر همین ناراحت شدم موبایلم را جواب 

ندادم.
حسینی درباره جذب یک دروازه بان جدید برای استقلال هم گفت: اگر می خواستم از رقابت بترسم، پارسال 

با آن شرایط بد می توانستم از استقلال بروم اما ماندم و جنگیدم.
او درباره دیدار استقلال برابر الهلال عربستان هم گفت: الهلال با جذب چند بازیکن تقویت شده و ما بازی 

سختی داریم اما تلاش می کنیم از اسم استقلال دفاع کنیم.

باشگاه پرسپولیس در شرایطی در آستانه جذب هافبک سابق 
تراکتور قرار دارد که گل محمدی تاکید دارد تا نفرات مدنظرش 

هر چه زودتر به ترکیب تیم اضافه شوند.
به گزارش ایرنا، رضا اسدی هافبک سابق سایپا و تراکتور یکی 
از اهداف اصلی پرسپولیس در نقل و انتقالات است که به احتمال 

فراوان در آینده ای نزدیک پرسپولیسی  خواهد شد.
این بازیکن در س��ه مقطع مورد توجه باشگاه پرسپولیس قرار 
داش��ت. درخشش او دو فصل قبل با پیراهن سایپا موجب شد تا 
این بازیکن مورد توجه تیم های مطرح قرار بگیرد اما این بازیکن 

همان زمان تصمیم گرفت به تبریز برود تا فوتبالش را در جمع قرمزپوش��ان تبریزی دنبال کند اما او در این 
تیم چندان موفق نبود و خیلی زود این تیم را ترک کرد. این بازیکن با وجود داش��تن پیش��نهاد از تیم های 
مطرح ایران به تیم  سن پولتن اتریش پیوست اما او به عنوان لژیونر هم نتوانست موفق عمل کند و در پایان، 

تیمش به عنوان تیم آخر به لیگ دسته دوم اتریش سقوط کرد.
با توجه به این موضوع اسدی بار دیگر در آستانه بازگشت به لیگ ایران قرار دارد. بلافاصله پس از اعلام خبر 
خداحافظی نوراللهی، اسدی به گزینه اول سرخپوشان تبدیل شد اما در کنار او گزینه دیگری مانند آبشک هم 

برای حضور در پرسپولیس اعلام امادگی کرده بود.
نکته جالب این بود که ش��نیده می ش��ود اس��دی به خیلی از تیم های دیگر لیگ از جمله اس��تقلال هم 
پیشنهاد شده است اما تمایل خود بازیکن حضور در پرسپولیس است با این حال زمانی که او در حال بررسی 
پیشنهادات دیگر بود، محمد آبشک در باشگاه پرسپولیس برای مذاکره حاضر می شود و حتی او به پرسپولیس 

تخفیف می دهد تا در یک قدمی پرسپولیس قرار بگیرد.
با این حال گزینه نخست کادرفنی پرسپولیس برای خط هافبک اسدی است و در صورتی که با این بازیکن 

به توافق نرسند به سراغ آبشک خواهند رفت. 15 April 2018 
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